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In dit tweede fractieverslag van de raadsperiode 2010-
2014 een korte terugblik vanaf april 2011 tot en met fe-
bruari 2012. Bijna een jaar. Volledigheid wordt niet nage-
streefd maar enkele hoofdpunten zullen worden belicht.  
 

Fractievergaderingen Pro3 
Evenals in het eerste jaar komt de fractie, (incl. de wet-
houder,  burgercommissieleden en 3 fractieondersteu-
ners) minimaal 2 keer per maand bij elkaar.  De verga-
deringen worden door de vaste notulist Joan van Over-
dijk  vastgelegd.  
De bemensing van de raadscommissies is sinds januari 
2012 gewijzigd. Esther van der Donk heeft zich om per-
soonlijke redenen uit de commissie Fysieke Omgeving en 
Milieu (FOM) moeten terugtrekken. Zij is vervangen door 
Peter Flohr. Mark Wijtenburg is plaatsvervangend lid ge-
worden bij de commissie FOM. 
De fractievoorzitter is vanwege een hartoperatie in de 
maanden september tot en met november afwezig ge-
weest. In die periode is zijn functie waargenomen door 
Rien van Bijsterveldt. 
 

Bruisend Dorpshart en accommodatiebeleid 
Een onverwacht groot tekort bij het accommodatiebeleid 
was aanleiding om de oorzaken hiervan in beeld te krij-
gen. Mede op initiatief van Pro3 is nadrukkelijk de wens 
uitgesproken om het accommodatiebeleid in relatie met 
het project Bruisend Dorpshart te onderzoeken. Het eer-
ste ambtelijk rapport hierover heeft veel vragen opge-
roepen bij de fractie. Pro3 heeft aangedrongen op een 
toetsing door externe deskundigen. Twee externe onder-
zoekers hebben de antwoorden en de rapportage ge-
toetst. De raad heeft vervolgens in december de conclu-
sies en aanbevelingen van de externe deskundigen over-
genomen. 
 

Project Woningbouw Kloosterstraat - Loon op Zand 
De fractie heeft zich direct en indirect uitgebreid bezig 
gehouden met de ontwikkeling van het project Klooster-
straat. Op basis van de zienswijzen is gezocht naar ac-
ceptabele oplossingen. Het uiteindelijke voorstel is deels 

gewijzigd, maar deze wijzigingen kwamen onvoldoende 
tegemoet aan de bezwaren van omwonenden. PRO3 heeft 
schoorvoetend ingestemd, met een stemverklaring.  
 

Decentralisatie overheidstaken naar de gemeente 
Raadsbreed is een motie van Pro3 aangenomen waarin 
niet akkoord wordt gegaan met de overheveling van 
overheidstaken zonder bijpassend budget. Het College 
wordt gevraagd dit standpunt bij de behandeling van het 
VNG bestuursakkoord op het VNG-congres uit te dragen. 
 

Kerntakendiscussie en strategische keuzes 
In de maanden mei en juni hebben de eerste 2 bijeen-
komsten plaatsgevonden als begin van een kerntaken-
discussie.. In december 2011 hebben de gezamenlijke 
fractievoorzitters zich gewijd aan visieontwikkeling voor 
Loon op Zand in 2025. Uit dit overleg is een visiedocu-
ment ontstaan die als basis gebruikt wordt voor de ver-
dere discussie over de strategische keuzes die in de 
raad gemaakt moeten worden. Waar wil de gemeente 
staan in 2025 op het gebied van wonen, werken en wel-
zijn. Wat is de rol van de overheid daarbij? De inwoners 
van de gemeente zullen uitdrukkelijk bij het maken van 
deze keuzes betrokken worden. De uitkomsten van het 
brede overleg zullen vertaald worden in de kadernota die 
uiteindelijk de basis vormt voor de begroting van 2013. 
 

Begroting 2012 
Pro3 heeft bij de begrotingsbehandeling de nadruk ge-
legd op verbetering van de communicatie tussen ge-
meente en haar inwoners. Ook het belang van wijkgericht 
werken werd extra benadrukt. Voor het behoud van 2 bi-
bliotheekvestingen zal Pro3 zich tot het uiterste inzetten. 
 
Sociaal Beleid: ISD-ML en WML 
Een fusie van beide organisaties kan ervoor zorgen dat 
de Rijksbezuinigingen beter opgevangen kunnen worden. 
Pro3 vindt dat de afstand tussen gemeenteraad en beide 
uitvoeringsorganisaties kleiner moet worden. Op die 
manier kan het sociaal beleid breder ingezet worden. 
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